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1 Verksamhetsberättelse 
Perioden från maj 2013 till maj 2014 har varit lugn. Efter brevval i juni 2014 pga dåligt 
deltagande på årsmötet 2013 blev Uwe Raffalski vald till ny ordförande för SACO-S 
föreningen och Gabriella Stenberg Wieser till sekreterare. Verksamhetsåret har präglats av de 
sedvanliga löne- och samverkansförhandlingarna samt kommittémöten (jämställdhets- och 
arbetsmiljökommittéerna). Den ekonomiska situationen för IRF har förbättrats, vilket speglas i 
ett relativt högt löneökningsutrymme. 

1.1 Medlemmar 
Vid tidpunkten för årsmötet har SACO-S föreningen 42 medlemmar, varav 9 är chefer och 2 är 
doktorander. Totalt har vi då minskat i antal med en medlem.    

1.2 Möten 
Under verksamhetsåret har det inte genomförts några extramöten, vilket visar på en ganska 
lugn period ur facklig synvinkel. 

1.3 Löneförhandlingar 
Löneförhandlingarna slutfördes den 29 april och utbetalning av de nya lönerna sker från och 
med maj 2014. Pga de stora fördröjningarna i lönerevisionen har arbetsgivaren och SACO-s 
löneförhandlingsdelegationen kommit överens om en lönerevision som löper över två år. 
Målsättningen är att 2015 års lönerevision ska vara avslutad 2015-09-30, vilket innebär att 
medarbetarsamtalen ska ha genomförts innan sommaren 2015.        

1.4 Förtroendevalda 2013 – 2014 
SACO-S föreningens förtroendevalda under verksamhetsåret 2013–2014 framgår av 
årsmötesprotokollet 2013-05-22, som kan hämtas på  “http://www.irf.se/~uwe/saco/”. 

1.5 Avslutning 
Den avgående styrelsen vill slutligen tacka alla medlemmar för det gångna verksamhetsåret 
och önska den tillträdande styrelsen lycka till med det fackliga arbetet. 
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